

Ref: GWC/BOD/OUT/9/24/01/2023
Date: 24 Jan 2023

To: The Market Operations and Monitoring

السادة/ إدارة عمليات السوق والمراقبة

Qatar Exchange

بورصة قطر

**GULF WAREHOUSING COMPANY
DISCLOSES 2021 AUDITED FINANCIALS
WITH QR 239,583,456 MILLION IN NET
PROFIT AND RECOMMENDS THE
DISTRIBUTION OF CASH DIVIDEND 10%
AGM & EGM TO BE CONVENED ON
19/02/2023**

شركة الخليج للمخازن تفصح عن بياناتها
المالية المدققة لعام 2022 وحققت صافي ربح
239,583,456 مليون ريال قطري وتوصي
بتوزيع أرباح نقدية بنسبة 10%
وتحدد جمعيتها العامة العادية وغير العادية في
2023/02/19

Dear Sir,

بعد التحية ..

Gulf warehousing company has disclosed the audited financial statements for the year ended December 31, 2022. The Audited financials revealed a net profit of QAR 239,583,456 million in 2022 versus QAR 224,942,719 million in 2021.

أفصحت شركة الخليج للمخازن عن بياناتها المالية المدققة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2022. حيث أظهرت البيانات صافي ربح قدره 239,583,456 مليون ريال قطري للعام 2022. مقابل 224,942,719 مليون ريال قطري للعام 2021.

The Company's Earning Per share (EPS) amounted to QR 0.41 in 2022 compared to QR 0.38 in 2021.

كما بلغ العائد على السهم 0.41 ريال قطري للعام 2022. مقابل 0.38 ريال قطري لعام 2021.

The Board also recommends to the General Assembly a cash dividend distribution of QAR 0.10 (10%) for each share for 2022.

وافق مجلس الإدارة على توزيع ارباح بقيمة 0.10 ريال قطري بنسبة 10% لكل سهم للعام 2022 ورفع التوصية للجمعية العمومية للموافقة عليها.

The Company's Board of Directors invites shareholders to attend the AGM & EGM Meeting of the company on Sunday 19 February 2023 at 6:30 pm in Company's Offices in (Ras Bu Funtas), to discuss the agenda of the General Assembly meeting. In case of the required quorum is not achieved, a second meeting will take place on Sunday 26 February 2023, at the same venue and time.

كما يدعو أعضاء مجلس إدارة الشركة السادة المساهمين الكرام لحضور اجتماع الجمعية العامة العادية وغير العادية للشركة في يوم الاحد الموافق 2023/02/19 في تمام الساعة السادسة والنصف مساءً في مقر الشركة الكائن في (راس بوفنتاس). وذلك لمناقشة جدول أعمال الجمعية العامة العادية وغير العادية. وفي حالة عدم اكتمال النصاب سيعقد الاجتماع الثاني في يوم الاحد الموافق 2023/02/26 في نفس المكان والزمان المحددين بمشيئة الله تعالى.

Kindly note that GWC QPSC will hold its investor relation conference by conference call to discuss the financial results for the same period of 31 December 2022 on Thursday 26 January 2023 at 12:00 PM.

كما يرجى التفضل بالعلم بأن شركة الخليج للمخازن (ش.م.ع.ق) ستعقد مؤتمر علاقات المستثمرين عبر الهاتف لمناقشة النتائج المالية للفترة المنتهية في 31 ديسمبر 2022 في يوم الخميس الموافق 26 يناير 2023 في تمام الساعة 12:00 ظهراً.

Thanks & Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ..

ميبوررات رجييف منون
المدير التنفيذي للمجموعة

